
POHJOISEN ALUEEN KOKOUS  MUISTIO 26.1.2017 
Aika: 12.30 
 
Paikka: Maaninkajärven koulu  
 
Läsnä:   
  
 xJääskeläinen Jaana Pulkonkosken koulu 
  xKarttunen Jari, Puijonsarven koulu 
 xKarttunen Riikka, Juantehtaan ja Muuruveden koulut 
 xKemppainen Eeva-Kaarina, Riistaveden koulut 
 xKettunen Martti, Maaninkajärven koulu 
 xKinnunen Heikki, Pajulahden koulu 
 xKoistinen Sakari, Palonurmen koulu 
 xKujala Jaana, Juankosken koulu 
 xLehtonen Timo, Käärmelahden koulu 
 xPeltola-Juvonen Anne, Kalevalan koulu 
 Rautiainen Eija, Särkiniemen koulu 
 xMarita Ruuskanen, Maaninkajärven koulu 
 xSeppänen Olli, Kettulan koulu 
 xSnellman Simo, Nilsiän koulu 
 xTikka Veli-Pekka, Neulamäen koulu 
 xTirkkonen Saila, Vehmersalmen koulu 
  
 

Asialista: 
 

1. Ops-asiaa 
- järjestyssäännöt täytyy olla koulun sivuilla tammikuun loppuun mennessä 
- yläkoulun valinnaisten täytyy olla lomakkeilla huhtikuun loppuun mennessä 
- jos jokin valinnainen ei toteudu, niin siitä tieto myös Leena Auviselle huhtikuun 

loppuun mennessä 
- jos huomaat virheitä ym. kuntakohtaisessa opsissa, niin ilmoita Sari Ihalaiselle. 

Korjataan ennen helmikuun lautakuntaa. 
 

2. Uskonnolliset tilaisuudet 
- työryhmän ehdotus on hyvä 
- mietittävä valmiiksi vaihtoehtotoiminta 
- kouluilla ei ole ollut ongelmia 

 
3. Tutoropettaja koululla 

-työnkuva  
-tutortunnit kouluittain 
-selvittelyssä, voidaanko maksaa huojennuksina vai onko lisäkorvaus 
-tarkoitus, ettei ole koulun atk-vastaava 
-kysymys: mitenkä toteutetaan pienillä kouluilla, missä on yhdysluokat, 2-3 
opettajaa? -> tieto viety eteenpäin 
 
 
 
 
 



4. Kiky 
-periaatelinjaus kiky-tuntien käytöstä, kuka tekee? 
-kaivataan tarkempia ohjeita: käykö esim. juhlat, tiimityöskentely, koulutukset, tyhy-
toiminta 
- miten tarkkaan seurataan ja arvioidaan? 
 
 
 

5. Taidetestaajat 
-kouluilla päivämäärät muistissa 
 
 

6. Oppilaaksiottoalueet 
-koulut hoitavat keskenään 
-ei ongelmia 
 

7. Muuta 
-Ice Maraton. Kuljetus järjestetty tänä vuonna tietyille kouluille ja ensi vuonna toisille 
kouluille 
-liikuntapaikkojen käytön raportointi. Työlästä tehdä joka kuukausi ja tarpeetonta. 
Käsitelläänkö tätä asiaa jossain? 

 
 
Seuraava kokous on torstaina 23.3. Kalevalan koulu 

 
 
 
 


